السيرة الذاتية
اسم الشخص الكامل
الجامعة المستنصرية – كلية العلوم السياحية
Mobile:                                                          
Email: sura.najim@uomustansiriyah.edu.iq
 

ملخص تعريفي:
 
الاسم الثلاثي: سرى نجم عبود سلوم.
الشهادة العلمية: ماجستير في التاريخ.
التخصص الدقيق: تاريخ حديث ومعاصر.
اللقب العلمي: مدرس مساعد.

الشهادات الدراسية 

· الماجستير: ماجستير في  التاريخ / كلية الآداب / الجامعة العراقية /  جمهورية العراق                                            2019م.
· البكالوريوس: بكالوريوس في  التاريخ / كلية الآداب / الجامعة العراقية /  جمهورية العراق                         2016 م.

الخبرة الأكاديمية والتدريس:
· موظفة  في امانة مجلس الكلية: الجامعة المستنصرية / كلية العلوم السياحية .
· تدريسية في قسم الدراسات السياحية / الجامعة المستنصرية / كلية العلوم السياحية .


الانتساب المهني أو الجمعيات:

· لجان حقوق الانسان ورعاية الايتام وتدريس في محو الامية . لجنة الحاضنة التكنلوجية الخاصة بكلية العلوم السياحية.

تطوير المهارات

· المشاركة في عدد من دورات  تدريبية في مجالات مختلفة داخل وخارج العراق.
· حضور  ورش وندوات ومحاضرات أقيمت في العديد من الدول العربية والاجنبية .
· شهادات مختلفة في مختلف برامج الحاسوب واللغة الانكليزية ولي معرفه باللغة الكردية والهندية.
· شهادات تطوير المهارات والعروض التقديمية والتعليم الالكتروني وغيرها .




Biography
The name of the full person
Consultant University - CollegeTourist Science
Mobile:
Email:sura.najim@uomustansiriyah.edu.iq
INTRODUCTORY SUMMARY:
SURA  NAJIM  ABOUD  SALOUM.  : FULL NAME
MASTE‎ SCIENTIFIC CERTIFICATE: MASTER'S DEGREE IN THE  HISTORY.              
 EXACT SPECIALIZATION : MODERN AND CONTEMPORARY HISTORY.                                                                                              
	. ASSISTANT TEACHER :THE SCIENTIFIC TITLE

	ACADEMIC CERTIFICATES
 
· MASTER’S DEGREE: MASTER'S DEGREE IN THE  HISTORY / COLLEGE OF FACULTY OF ARTS / IRAQI UNIVERSITY/ THE REPUBLIC OF IRAQ        2019    
·  BACHELOR'S: ‎ BACHELOR'S DEGREE IN THE  HISTORY / COLLEGE OF FACULTY OF ARTS ‎‏/‏‎ IRAQI UNIVERSITY‏/‏‎ THE ‎REPUBLIC OF IRAQ‏         2016  ‏
	 ACADEMIC AND TEACHING EXPERIENCE
· EMPLOYEE IN THE SECRETARIAT OF THE COLLEGE COUNCIL AT AL-MUSTANSIRIYA UNIVERSITY / COLLEGE OF TOURISM SCIENCES. 
· TEACHING IN THE DEPARTMENT OF TOURISM STUDIES AT AL-MUSTANSIRIYA UNIVERSITY / COLLEGE OF TOURISM SCIENCES.‏
Professional affiliation or associations

• Human rights committees, orphan care, and literacy education. The Technology Incubator Committee for the College of Tourism Sciences.

Skills development

·  PARTICIPATION IN A NUMBER OF TRAINING COURSES IN VARIOUS FIELDS INSIDE AND OUTSIDE IRAQ.
· ATTENDING WORKSHOPS, SEMINARS AND LECTURES HELD IN MANY ARAB AND FOREIGN COUNTRIES.
·  VARIOUS CERTIFICATES IN DIFFERENT COMPUTER PROGRAMS AND ENGLISH LANGUAGE, AND I HAVE KNOWLEDGE OF KURDISH AND HINDI LANGUAGES.
·  CERTIFICATES FOR SKILL DEVELOPMENT, PRESENTATIONS, E-LEARNING, ETC.
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